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Protokoll fört vid föreningen Rååbadarnas årsmöte 2023
Måndag 27 februari 2023, kl 19.00 — 21.00 på Råå Södra skola, Helsingborg
Närvarande ca 65 personer

1. Årsmötets öppnade
Mats Dahlström öppnade mötet

2. Val av ordförande för mötet
Mötet valde Per Dahlöf till ordförande

3. Val av mötessekreterare
Mötet valde Lars-Göran Frisell till sekreterare

4. Val av två personer att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet
Mötet valde Lars-Olof Olsson och Britt-Marie Sjölander.

5. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes

6. Fråga om årsmötets behöriga utlysande och kallelse till årsmötet
Kallelsen godkändes

7. Föredragning av 2022 års verksamhetsberättelse
Ordförande föreslog deltagarna några minuters genomläsning varefter
verksamhetsberättelsen lades till handlingarna.

8. Ekonomisk rapport
Ordförande föreslog deltagarna några minuters genomläsning vilket genomfördes.

9. Föredragning av revisorernas berättelse för verksamhetsåret
Revisor Ulf Antonsson läste upp revisorernas berättelse.
Mötet godkände denna.

10. Fastställande av resultat, balans och budget
Mötet godkände ekonomisk rapport, resultat, balans och budget.

11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen
Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

12. Fastställande av medlemsavgiften för 2024
Medlemsavgiften fastställdes till 250 kr för enskild och 500 kr för familj.
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13. Behandling av ärenden som hänskjutits av styrelsen

a. Ersättning för styrelsen
Det har kommit till styrelsens kännedom att föreningar av motsvarande storlek
och arbetsbörda som Rååbadarna inte sällan utbetalar ersättning för
styrelsearbetet.

Styrelsen vill därför föreslå att styrelsen för 2023 och vidare uppbär en total
ersättning motsvarande ett prisbasbelopp per år. Styrelsen äger själv rätt att
fördela beloppet vidare mellan ledamöter och suppleanter.

Revisorerna bekräftar att det ofta förekommer ersättning för styrelsearbete i
föreningar av Rååbadarnas storlek och arbetsomfattning och att de anser att
ett prisbasbelopp är rimligt.

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag.

b. Ljudnivåerna i basturna
Då antalet medlemmar nu är stort märks det även av inne i basturna.
Ljudnivån kan ibland bli väldigt hög. Styrelsen vill därför att det tillförs
trivselreglerna att man ska visa hänsyn till andra och dämpa samtal mm då
den som sitter bredvid dig kanske vill ha en lugn stund. Detta ska gälla för
hela bastubyggnaderna.

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag.

14. Behandling av ärenden som väckts av enskild medlem.

(För att sådant ärende ska upptas på årsmötet skall medlemmen anmäla ärendet
skriftligen till styrelsen senast den 30 december)

a. Förslag: Ge §7.11 i stadgarna ny lydelse enligt följande:
7:11 Det justerade protokollet från styrelsemöte ska anslås och göras
tillgängligt på Råå Kallbadhus senast sju dagar efter styrelsemötet. Medlem
kan efter begäran tillsändas protokollet analogt eller digitalt.

Årsmötet beslutade enhälligt enligt förslaget.

b. Förslag: Förbud mot hundar på dambadet eftersom det finns hundbad i direkt
anslutning till anläggningen.

Årsmötet avslog förslaget. Styrelsen fick i stället i uppdrag att ytterligare
förtydliga vilka regler som gäller om hund medtages. Det betonades att
Rååbadet inte är något bad där hundar får bada.
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c. Förslag: En tyst dag/kväll per vecka i dambastun.

Årsmötet avslog förslaget med hänvisning till tidigare fattat beslut enligt
punkt 13 b i detta protokoll.

d. Förslag: Ändra i stadgarna så att en medlem kan lämna fullmakt till annan
medlem, som fysiskt kan medverka på årsmötet, att rösta med fullmakt.

Årsmötet avslog förslaget.

15. Val av ordförande
Mötet valde Mats Dahlström till ordförande för 2023

16. Val av styrelseledamöter
Omval 2 år Anette Christensen
Nyval 1 år Anders Liljenström
Kvarstår Annie Björling
Kvarstår Haide Lundgren

17. Val av suppleanter
Nyval 2 år Peter Mosebach
Nyval 1 år Lena Wihlstrand

18. Val av revisorer och revisorssuppleant
Omval 1 år Staffan Lundskog
Omval 1 år Ulf Antonsson
Omval 1 år Anne Ask (suppleant)

19. Val av valberedningen
Omval 1 år Paul Kronberg
Omval 1 år Ingemar Ask

20. Övriga frågor
Folk kommer till badet innan kassan öppnat vilket innebär att entréavgift många
gånger inte betalas.
Styrelsen fick i uppdrag att före halvårsskiftet 2023 ha tagit fram ett bättre system för
kontroll vid inpassage med hänsyn tagen även till säkerhet för badande och bastande
personer.

Vilseledande öppettider på Google.

21. Mötets avslutande
Ordförande för 2023 Mats Dahlström avslutade årsmötet och tackade alla för deras
engagemang.
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Vid protokollet Ordförande

Lars-Göran Frisell Per Dahlöf

Justerare Justerare

Britt-Marie Sjölander Lars-Olof Olsson


